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n a p o d s t a w i e upoważnienia N r z d n i a 

w y d a n e g o p r z e z Przewodniczącego R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i . 

Z a k r e s k o n t r o l i : 1) Kontrola prawidłowości przeprowadzania przetargów i zapytań 

ofertowych za I I półrocze 2022 r. 

2) Kontrola realizacji uchwal Rady Gminy za I I półrocze 2022 r. 

Pan Antoni Janusz Piechoski 
W t r a k c i e k o n t r o l i wyjaśnień u d z i e l a l i 

(imię i nazwisko) 

Wójt Gminy 

(stanowisko służbowe) 

Pan Radosław Legat - Zastępca Wójta 

(imię i nazwisko) (stanowisko służbowe) 

N a p o d s t a w i e dokumentów znajdujących się w j e d n o s t c e : 

Urząd Gminy Mińsk Mazowiecki 

(nazwa jednostki kontrolowanej) 

o r a z złożonych wyjaśnień w p r z e d m i o c i e k o n t r o l o w a n y c h zagadnień u s t a l o n o , c o następuje:^ 



Przebieg kontroli: 

Przewodniczący Komisji poinformował, że d o k o n t r o l i zostały zgłoszone następujące 
p r z e t a r g i : 
- B u d o w a c h o d n i k a n a u l i c y Kołbielskiej w Stojadłach, 
- Z i m o w e u t r z y m a n i e dróg g m i n n y c h n a t e r e n i e G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w s e z o n i e 
z i m o w y m 2 0 2 2 / 2 0 2 3 w p o d z i a l e n a części ( I I ) część A : d l a północnego o b s z a r u G m i n y część 
B : d l a południowego o b s z a r u G m i n y . 

Budowa chodnika na ulicy Kołbielskiej w Stojadłach: 
Wicewóit podał, że s z a c u n k o w a wartość zamówienia była określona n a kwotę 

1 2 9 8 5 8 zł. Wpłynęły o f e r t y o d dwóch f i r m opiewające n a kwotę 1 2 3 0 7 2 , 9 4 zł i 1 4 1 6 7 7 , 8 0 
zł. P o w e r y f i k a c j i u z n a n o , że o b i e o f e r t y spełniają w y m a g a n i a , w y b r a n a została tańsza o f e r t a , 
ponieważ uzyskała więcej punktów. Następnie p o d p i s a n a została s t o s o w n a u m o w a . 
1 8 l i s t o p a d a wpłynęło p i s m o o d w y k o n a w c y dotyczące p r o p o z y c j i z m i a n y p r z e w i d z i a n e g o 
w p r o j e k c i e s p o s o b u w y k o n a n i a c h o d n i k a n a określonym o d c i n k u z e względu 
n a u w a r u n k o w a n i a t e r e n o w e . P o k o n s u l t a c j i z i n s p e k t o r e m i p r o j e k t a n t e m u z n a n o , 
że w s k a z a n i e w y k o n a w c y j e s t z a s a d n e i d l a bezpieczeństwa c h o d n i k a w s k a z a n e j e s t 
z a s t o s o w a n i e n a t y m f r a g m e n c i e ściany o p o r o w e j . W związku z t y m 2 4 l i s t o p a d a z a w a r t o 
a n e k s n r I d o u m o w y . Następnie 7 g r u d n i a n a w n i o s e k w y k o n a w c y z a w a r t y został a n e k s n r I I , 
którym przedłużono t e r m i n r e a l i z a c j i z a d a n i a z e względu n a n i e k o r z y s t n e w a r u n k i 
a t m o s f e r y c z n e uniemożliwiające w y k o n a n i e p r a c z g o d n i e z e sztuką - t e r m i n został 
wydłużony d o 3 1 s t y c z n i a 2 0 2 3 r . W d n i u 3 0 s t y c z n i a w y k o n a w c a złożył w n i o s e k 
0 przedłużenie t e r m i n u d o 3 1 m a r c a 2 0 2 3 r . z t e g o s a m e g o p o w o d u j a k w p r z y p a d k u d r u g i e g o 
a n e k s u o r a z c z a s o w y m zamknięciem f a b r y k i m a s b i t u m i c z n y c h niezbędnych d o o d t w o r z e n i a 
zjazdów i j e z d n i z g o d n i e z dokumentacją. P o w e r y f i k a c j i i p o t w i e r d z e n i u p r z e r w 
t e c h n o l o g i c z n y c h u p r o d u c e n t a m a s b i t u m i c z n y c h z d e c y d o w a n o się podpisać a n e k s n r I I I 
1 wydłużyć t e r m i n d o 3 1 m a r c a 2 0 2 3 r . Radny Maciej Gałązka powiedział, że niepokojące 
j e s t t o , że w y k o n a w c a wystąpił o t r z y k r o t n e a n e k s o w a n i e u m o w y n a w y k o n a n i e s t o s u n k o w o 
krótkiego o d c i n k a c h o d n i k a . Wicewóit odpowiedział, że w y k o n a w c a n i e mógł przewidzieć 
w s z y s t k i c h czynników, a przedłużanie t e r m i n u było z powodów niezależnych o d n i e g o . 
Zwrócił też uwagę n a s t o s u n k o w o niewielką ilość o f e r t wpływających w p r o w a d z o n y c h 
p r z e t a r g a c h i z a p y t a n i a c h o f e r t o w y c h . Radny Gałązka zapytał, c z y z a d a n i e z o s t a n i e 
w y k o n a n e w t e r m i n i e z g o d n i e z a n e k s e m n r I I I . Wicewóit powiedział, że w y k o n a w c a n i e 
zgłaszał p o t r z e b y k o l e j n e g o a n e k s o w a n i a t e r m i n u i uważa, że u d a się zrealizować t o z a d a n i e 
d o 3 1 m a r c a 2 0 2 3 r . Z d a n i e m i n s p e k t o r a n a d z o r u p r a c e są p r o w a d z o n e prawidłowo i n i e m a 
zgłoszeń o nieprawidłowej r e a l i z a c j i c h o d n i k a . N a t y m z a d a n i u j e s t g w a r a n c j a n a 6 0 
miesięcy. Radny Zbigniew Chodziński powiedział, że pozostało d o w y k o n a n i a światło i 
p o s i a n i e t r a w y , które może być t r u d n e p r z y o b e c n y c h w a r u n k a c h p o g o d o w y c h . Techniczną 
jakość p r a c będzie w i d o c z n a d o p i e r o p o p e w n y m c z a s i e użytkowania c h o d n i k a . 



- Zimowe utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki w sezonie 
zimowym 2022/2023 w podziale na części (II) część A: dla północnego obszaru Gminy 
część B: dła południowego obszaru Gminy: 

Wicewóit poinformował, że z i m o w e u t r z y m a n i e dróg zostało p o d z i e l o n e n a t r z y 
części. N a część A i B została wyłoniona f i r m a , n a t o m i a s t pozostała część została p r z e k a z a n a 
d o u t r z y m a n i a G m i n n e m u Zakładowi G o s p o d a r k i K o m u n a l n e j . S z a c o w a n a wartość d l a części 
A t o 1 7 4 7 1 8 zł, a d l a części B 2 1 3 5 4 4 zł. Wpłynęła t y l k o j e d n a o f e r t a . W f o r m u l a r z u 
o f e r t o w y m wartość o f e r t y była p o d a n a w p r z e l i c z e n i u n a 1 k m . W y k o n a w c a zaproponował 
taką samą stawkę w wysokości 3 6 7 , 2 0 zł b r u t t o z a 1 k m b e z względu n a s t a n d a r d u t w a r d z e n i a 
d r o g i . U m o w a z wykonawcą została z a w a r t a 2 8 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . W p r z y p a d k u b r a k u 
w e z w a n i a w d a n y m miesiącu wypłacone m a być 2 0 0 0 zł n e t t o p l u s V A T w r a m a c h 
u t r z y m y w a n i a gotowości. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że d o k o n t r o l i w y b r a n e zostały następujące 
z a p y t a n i a o f e r t o w e : 
- W y k o n a n i e o d n o w i e n i a o z n a k o w a n i a p o z i o m e g o c i e n k o w a r s t w o w e g o dróg n a t e r e n i e 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
- W y c i n k a d r z e w w p a s i e d r o g o w y m n a nieruchomości stanowiącej własność G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i 

Wykonanie odnowienia oznakowania poziomego cienkowarstwowego dróg na terenie 
Gminy Mińsk Mazowiecki: 

Wicewóit przedstawił treść z a p y t a n i a o f e r t o w e g o . Z a k r e s p r a c obejmował m a l o w a n i e 
przejść d l a p i e s z y c h , l i n i i zatrzymań o r a z progów zwalniających. G m i n a w następującej ilości 
przewidywała wstępną ilość poszczególnych zadań: o k . 8 0 kompletów progów zwalniających 
( p o j e d y n c z y c h i d z i e l o n y c h ) , o k . 1 0 przejść d l a p i e s z y c h i 8 s z t . l i n i i w a r u n k o w e g o 
z a t r z y m a n i a . Z a w y k o n a n i e z a d a n i a p r z e w i d z i a n e było r o z l i c z e n i e ryczałtowe. Wpłynęły 
d w i e o f e r t y n a k w o t y 1 0 8 7 8 , 1 2 zł i 5 8 3 0 2 zł. W y b r a n a została tańsza o f e r t a . U m o w a została 
p o d p i s a n a 13 października, a 4 l i s t o p a d a w y k o n a w c a przekazał zgłoszenie zakończenia robót. 
Z o p r a c o w a n e g o z e s t a w i e n i a w y k o n a n y c h p r a c w y n i k a , że w y k o n a n e zostało 1 9 przejść d l a 
p i e s z y c h z a łączną kwotę n e t t o 8 7 7 8 zł, 6 7 progów zwalniających z a kwotę n e t t o 3 2 1 6 zł, 
5 9 l i n i i z a t r z y m a n i a i i n n y c h s y m b o l i z a 2 8 3 2 zł n e t t o . Łącznie d a j e t o kwotę n e t t o 1 4 8 2 6 zł, 
c o d a j e 1 8 2 3 5 , 9 8 zł b r u t t o . Następnie odbyła się d y s k u s j a dotycząca s p o s o b u i t e c h n i k i 
w y k o n y w a n i a p o z i o m e g o o z n a k o w a n i a dróg. 

Wycinka drzew w pasie drogowym na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Mińsk Mazowiecki: 

Wicewóit poinformował, że z a p y t a n i e o f e r t o w e dotyczyło przycięcia k o r o n y j e d n e g o 
świerka w B u d a c h J a n o w s k i c h w 1/3 wysokości. W r a m a c h z a p y t a n i a był również z a k u p 
d r e w n a , usunięcie n a własny k o s z t i odbiór własnym t r a n s p o r t e m w r a z z załadunkierń 
i uporządkowanie t e r e n u . Poinformował również o p r o c e d u r z e u z y s k a n i a p o z w o l e n i a . 
W p i e r w s z y m z a p y t a n i u n i e wpłynęła żadna o f e r t a . W k o l e j n y m z a p y t a n i u wpłynęła j e d n a 
o f e r t a opiewająca n a kwotę 3 0 0 0 zł b r u t t o . Z a d a n i e zostało z r e a l i z o w a n e . R e d u k c j a k o r o n y 
była w związku z e zgłoszeniami o d mieszkańców. Wójt poinformował o p r o c e d u r z e 
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w y d a w a n i a zezwoleń n a wycinkę d r z e w . Poinformował również o k a r a c h z a nielegalną 
wycinkę. Następnie odbyła się d y s k u s j a dotycząca w y c i n k i d r z e w w s y t u a c j a c h zagrożenia 
o r a z możliwości w y c i n k i d r z e w p r z e z j e d n o s t k i O S P . Wójt poinformował również o w n i o s k u 
O S P Stojadła dotyczącym d o f i n a n s o w a n i a z a k u p u s p e c j a l i s t y c z n e g o p o j a z d u pełniącego 
funkcję ładowarki t e l e s k o p o w e j . 

Radny Jarosław Krupski powiedział, że w Królewcu w y k o n a n o naprawę ubytków 
a s f a l t o w y c h o łącznej p o w i e r z c h n i o k . 4 3 6 m ^ z a kwotę 1 1 9 t y s . zł. K o s z t n a p r a w y 1 m ^ 
t o o k 2 7 0 zł. R a d n y porównał t o d o k a r n a l i c z o n y c h w y k o n a w c y k a n a l i z a c j i w B u d a c h 
J a n o w s k i c h z a p o r z u c e n i a p r a c y . K a r y u m o w n e n a l i c z o n o w wysokości o k . 1 2 0 t y s . zł 
z a n i e o d t w o r z e n i e nakładki n a u l . Jaśminowej. Według wyliczeń r a d n e g o j e s t o k . 1 2 0 0 m ^ 
d o o d t w o r z e n i a i licząc t o p o s t a w k a c h z Królewca j e s t t o o k . 3 0 0 t y s . zł, c o j e s t z n a c z n i e 
większą kwotą niż n a l i c z o n e k a r y u m o w n e . P o n a d t o w y k o n a w c a pozostawił p o s o b i e 
n i e o d t w o r z o n e p o b o c z a . Wicewóit poinformował, że j e s t n a t o k o s z t o r y s . P o z a t y m złożony 
został w n i o s e k d o Urzędu Wojewódzkiego o d o f i n a n s o w a n i e r e m o n t u t e j d r o g i , a l e n i e m a 
j e s z c z e wyników. Wójt dodał, że w Królewcu j e s t i n n a s y t u a c j a i był t a m i n n y z a k r e s p r a c niż 
w B u d a c h J a n o w s k i c h , ponieważ k o n i e c z n a była rozbiórka fragmentów a s f a l t u i w y k o n a n i e 
t e g o o d n o w a . P o n a d t o d o c h o d z i różnica c e n o w a wynikająca z upływu c z a s u . 
Radny Krupski poinformował również o b r a k u o d p o w i e d z i n a p i s m o złożone p r z e z p . Sołtys 
B u d J a n o w s k i c h w s p r a w i e usunięcia u s t e r e k w s k a z a n y c h p r z e z mieszkańców. 
Wójt poinformował, że f i r m a n i e odżegnuje się o d w y k o n a n i a t y c h p r a c , a l e n i e j e s t w s t a n i e 
powiedzieć k i e d y t o nastąpi. Wicewóit dodał, że i s t o t n a j e s t t u k w a l i f i k a c j a roszczeń p o d 
względem t e g o , c z y podlegają rękojmi. Radny Krupski dodał, że w s p o m n i a n e p i s m o zostało 
też s k i e r o w a n e d o wiadomości r a d y g m i n y , a l e r a d n i n i e d o s t a l i p i s m a . Wójt odpowiedział, 
że s p r a w d z i t o , a l e z a p e w n e było t o p r z e o c z e n i e z j e g o s t r o n y . Radna Marzena Kucińska 
powiedziała, że w Królewcu p r z e z s f r e z o w a n y a s f a l t wybijają się dołki i mieszkańcy skarżą 
się j e j n a t o . P a n i Kucińska odsyła mieszkańców z t y m i zgłoszeniami d o Urzędu G m i n y , 
ponieważ s a m a też t o k i l k u k r o t n i e zgłaszała, a l e n i e m a r e a k c j i . Powiedziała też, 
że f r e z o w a n i e n i e przyniosło r e z u l t a t u , ponieważ p o o p a d a c h d e s z c z u w o d a s t o i w m i e j s c u , 
g d z i e j e s t zapadnięta s t u d z i e n k a i j e s t t a k w w i e l u m i e j s c a c h . Wójt przyjął u w a g i 
i powiedział, że z o s t a n i e t o s p r a w d z o n e . Wicewóit dodał, że n i e w s z y s t k i e s t u d n i e zostały 
p o d n i e s i o n e , a l e z o s t a n i e t o s p r a w d z o n e . 

W z a k r e s i e k o n t r o l i r e a l i z a c j i uchwał R a d y G m i n y z a I I półrocze 2 0 2 2 r . n i e 
zgłoszono tematów d o k o n t r o l i . 

Radny Krupski zapytał, c z y w r a m a c h p r o g r a m u współpracy G m i n y z o r g a n i z a c j a m i 
pozarządowymi o d b y w a się f i z y c z n i e t a k a współpraca. Pani Sekretarz powiedziała, 
że P o w i a t o w e T o w a r z y s t w o T u r y s t y c z n o - K r a j o z n a w c z e zawnioskowało o z o r g a n i z o w a n i e 
k o n k u r s u krasomówczego. P o z a t y m w m i n i o n y c h l a t a c h współpracowano z e 
S t o w a r z y s z e n i e m św. W i n c e n t a A T a u l o z I g n a c o w a w r a m a c h półkolonii d l a d z i e c i . 
Wójt dodał, że nawiązywana j e s t też współpraca z e S t o w a r z y s z e n i e m „Stojadła w c z o 
i dziś". Radna Elżbieta Roguska poinformowała, że szkoły g m i n n e organizują różną 
k o n k u r s y , z g o d n i e z przyjętym p l a n e m i k o n k u r s krasomówczy miał być o r g a n i z o w a n y p r z e z 
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szkołę w Z a m i e n i u . Pani Sekretarz poinformowała, że w P T T K działa n a u c z y c i e l k a 
z e szkoły w Z a m i e n i u , która o d dłuższego c z a s u o r g a n i z u j e p o w i a t o w e k o n k u r s y 
krasomówcze i stwierdziła o n a , że l e p i e j j e s t j e j organizować t e n k o n k u r s p o p r z e z P T T K , 
a l e szkoła będzie brała w t y m c z y n n y udział. Pani Roguska zwróciła uwagę n a n i e k o r z y s t n e 
o d c z u c i a wśród n a u c z y c i e l i biorących udział w o r g a n i z a c j i i n n y c h konkursów i występów 
z o k a z j i j u b i l e u s z u g m i n y w związku z t a k i m s p o s o b e m o r g a n i z a c j i k o n k u r s u 
krasomówczego. Wójt poinformował, że n a k o n k u r s krasomówczy p r z e z n a c z o n o 3 t y s . zł. 
Są t o środki z których p o k r y w a n e mają być w s z y s t k i e k o s z t y n p . z a k u p nagród i w y d r u k 
plakatów. 

N a powyższym zakończono kontrolę prawidłowości p r z e p r o w a d z a n i a przetargów 
i zapytań o f e r t o w y c h z a I I półrocze 2 0 2 2 r . o r a z kontrolę r e a l i z a c j i uchwał R a d y G m i n y 
z a I I półrocze 2 0 2 2 r . 

1 . W y k a z przetargów i zapytań o f e r t o w y c h z a I I półrocze 2 0 2 2 r . 
2 . W y k a z uchwał podjętych w I I półroczu 2 0 2 2 r . : 

Protokół sporządzono w 3 jednobrzmiących e g z e m p l a r z a c h . J e d e n e g z e m p l a r z 
p r z e k a z a n o Wójtowi G m i n y , n a t o m i a s t d r u g i e g z e m p l a r z został p r z e k a z a n y Zastępcy Wójta. 

Wnioski pokontrolne; 

Wnioski pokontrolne nie zostały zgłoszone. 

Uwagi kierownika lub pracownika jednostki kontrolowanej: 

Wykaz załączników: 

Kontrolowany: Kontrolujący: 

Komisja Rewizyjna 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

Paweł Lipiński 

Ewa Szczęśniak 

Zbigniew Chodziński -
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Otrzymują: 
1. Wójt Gminy Mińsk Mazowiecki, 
2. Zastępca Wójta. 
3. a/a. 

Maciej Gałązka 

Edyta Głuchowska - \j 

Sławomir Komuda-

Jarosław Krupski -

Marzanna Kucińska - {^Wul^ 

Elżbieta Roguska - ^y^,/''^ 

Jakub Samborski -

Mirosław Siwek - ^ ^ 
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